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Protokół nr 9/2019 

posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów 

z dnia 22 maja 2019 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, p. Marek Chyl stwierdzając quorum 

otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, witając Członków Komisji oraz przybyłych gości. 

 

          Załącznik nr 1,2 

 

2.Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż Członkowie Komisji otrzymali porządek 

posiedzenia. Zapytał, czy są uwagi do otrzymanego porządku posiedzenia. Uwag nie 

zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 6 radnych. Innych głosów nie było.  

 

Po przeprowadzonym głosowaniu porządek obrad kształtował się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja nt. bieżącej działalności oraz sytuacji finansowej Warmińsko-

Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie – referuje: Dyrektor Ośrodka, 

p. Bożena Puszkiewicz. 

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych w tym: 

a. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej siedemnastu 

gminom w województwie warmińsko-mazurskim w formie dotacji 

celowych z przeznaczeniem na realizację zadań własnych gmin 

związanych  

z organizowaniem i świadczeniem usług opiekuńczych w formie teleopieki 

w 2019 roku, 

b. projektu uchwały w sprawie udzielenia gminom z Województwa 

Warmińsko–Mazurskiego pomocy finansowej w formie dotacji celowych 

na dofinansowanie zadań w zakresie ochrony przeciwpożarowej, 

c. projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039,  

d. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok. 

5. Przyjęcie protokołu nr 7/2019 z 24 kwietnia 2019 r. oraz protokołu nr 8/2019  

z 30 kwietnia 2019 r.   

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 
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3. Informacja nt. bieżącej działalności oraz sytuacji finansowej Warmińsko-

Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie. 

 

Załącznik nr 3 

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie, p. Bożena 

Puszkiewicz przedstawiła informację nt. budżetu ośrodka. Omówiła działalność Ośrodka  

i podkreśliła,  że w Polsce jest coraz mniej adopcji. Zapoznała radnych z planami związanymi  

z rozszerzeniem działalności Ośrodka polegającej na świadczeniu usług diagnostyki  

i wspierania rodzin, które wychowują dzieci z FAS. Wyjaśniła, że są to dzieci od matek, które 

piły alkohol w czasie ciąży. Nadmieniła, że w województwie nie ma ani jednej poradni, 

przychodni, która pomagałaby dzieciom i rodzicom w tym zakresie. Następnie podkreśliła 

konieczność pomocy rodzinom i dodała, że Ośrodek podejmuje wszelkie niezbędne 

czynności, aby rodzice i dzieci mieli jak najlepszą pomoc i opiekę terapeutyczną. Kolejno 

omówiła kwestię związaną z adopcją dzieci. 

 

Radny Tadeusz Politewicz odniósł się do planów związanych z prowadzeniem 

diagnostyki i leczeniem dzieci i zapytał na czym to ma polegać.  

 

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie, p. Bożena 

Puszkiewicz wyjaśniła, że nie będą  leczyć, a jedynie będzie prowadzona terapia w celu 

poprawy jakości zdrowia. Dodała, że będzie zatrudniony m.in.  psychiatra, pediatra, 

psycholog, żeby pomóc dzieciom z FAS. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał m.in. o to jak wygląda sytuacja  z przysposobieniem 

dzieci. 

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie, p. Bożena 

Puszkiewicz wyjaśniła, że często rodziny boją się, że nie poradzą sobie z wychowaniem 

dziecka, które ma za sobą przykre doświadczenia, a część osób chce zostać rodzicem  

i potrzeby dziecka schodzą na dalszy plan. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w związku z tym, że spada liczba adopcji 

prowadzone są jakieś działania. 

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie, p. Bożena 

Puszkiewicz w nawiązaniu do powyższego pytania wyjaśniła, że przydałaby się duża, 

ogólnopolska kampania społeczna. Następnie omówiła procedury związane z procesem 

adopcyjnym.  

 

Radny Tadeusz Politewicz zapytał, czy osoby mieszkające za granicą interesują się 

adopcją. 

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie, p. Bożena 

Puszkiewicz odpowiedziała, że jest duże zainteresowanie, ale nie ma adopcji zagranicznych.  

 

Radny Tadeusz Politewicz zapytał również o to, czy dzieci z  różnymi schorzeniami 

znajdują rodziny zastępcze. 

 

 Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie, p. Bożena 

Puszkiewicz odpowiedziała, że w takiej sytuacji jest trudniej znaleźć rodzinę zastępczą, ale są 

przypadki, że rodziny decydują się na adopcję.  
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Radny Dariusz Rudnik zapytał, czy  sprawowana jest kontrola nad dziećmi, które 

zostały adoptowane. 

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie, p. Bożena 

Puszkiewicz w nawiązaniu do powyższego pytania wyjaśniła, że otrzymują m.in. po roku, 

dwóch sprawozdanie, ale także bardzo często otrzymują wiadomości od rodzin i dzieci, które 

informują, że są zadowolone.  

 

Radny Dariusz Rudnik zapytał, czy organizowane są wyjazdy za granicę, aby 

skontrolować rodziny oraz poprosił o informację, czy są przypadki rezygnacji z adopcji. 

Zapytał również o to, czy do Ośrodka trafiają dzieci, których rodzice wyjechali za granicę,   

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Adopcyjnego w Olsztynie, p. Bożena 

Puszkiewicz odpowiedziała, że nie ma organizowanych takich wyjazdów ze względu na 

odległość, która stanowi utrudnienie. Następnie wyjaśniła, że jeżeli chodzi o rozwiązane 

adopcje, to są to bardzo rzadkie sytuacje. Dodała, że jeżeli chodzi o zagraniczne adopcje, to 

nie mają nad tym kontroli, gdyż Sąd w danym kraju rozwiązuje adopcję i informacje 

przekazywane są do Ministerstwa. Następnie poinformowała, że dzieci, których rodzice 

wyjechali za granicę nie trafiają do Ośrodka, zazwyczaj zostają pod opieką pozostałych 

członków rodziny. Podkreśliła, że Sąd nie pozbawia rodziców władzy z innych powodów niż 

potężne krzywdzenie dziecka.   

 

Radny Grzegorz Kierozalski zwrócił uwagę, że nie  rozumie dlaczego na Komisji 

Budżetu i Finansów podejmowana jest taka tematyka, która zdaniem radnego jest  

w kompetencjach innych Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że jednostki wymagają wsparcia finansowego 

dlatego na Komisji przedstawiana jest ich sytuacja finansowa. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za przybycie na posiedzenie Komisji  

i przedstawienie informacji, a następnie przeszedł do realizacji kolejnych punktów 

posiedzenia i poprosił o zabranie głosu Zastępcę Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej, p. Katarzynę Koplińską.  

 

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

 

a. projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej siedemnastu 

gminom w województwie warmińsko-mazurskim w formie dotacji celowych 

z przeznaczeniem na realizację zadań własnych gmin związanych  

z organizowaniem i świadczeniem usług opiekuńczych w formie teleopieki  

w 2019 roku 

 

Zastępca Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, p. Katarzyna Koplińska 

poinformowała, że jest to trzecia edycja wdrażania usług teleopiekuńczych w regionie. 

Dodała, że w obecnej  edycji zgłosiło się  17 gmin, a wsparciem zostanie objętych około 340 

osób. Nadmieniła, że Samorząd Województwa udziela wsparcia  w wysokości 50 % kosztów  

i w obecnej edycji przeznaczono kwotę w wysokości 84 218 zł. 

 

Radna Jolanta Andruszkiewicz  zapytała, czy wśród 17 gmin znajduje się gmina 

Bartoszyce.  
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Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński poprosił o przedstawienie 

wszystkich gmin, którym udziela się pomocy finansowej.  

 

Zastępca Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, p. Katarzyna Koplińska 

przedstawiła wykaz gmin, którym zaproponowano udzielania pomocy finansowej tj.: Gmina 

Barciany, Gmina Wiejska Bartoszyce, Gmina Dubeninki, Gmina Miasto Działdowo, Gmina 

Dywity, Gmina Miejska Górowo Iławeckie, Gmina Miejska Kętrzyn, Gmina Wiejska 

Kętrzyn, Gmina Kolno, Gmina Lidzbark, Gmina Olsztynek, Gmina Płośnica, Gmina 

Pozezdrze, Gmina Purda, Gmina Ryn, Gmina Tolkmicko, Gmina Srokowo.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

b. projekt uchwały w sprawie udzielenia gminom z Województwa 

Warmińsko–Mazurskiego pomocy finansowej w formie dotacji celowych na 

dofinansowanie zadań w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński powiedział m.in., że w budżecie województwa na ten cel zabezpieczono 500 tys. zł. 

Następnie omówił kwestię rozpatrywania wniosków i  przedstawił wykaz gmin wraz 

z kwotami proponowanych dotacji tj.  

1) Z działu – zakup samochodów – 25 000 zł: 

a) Gmina Godkowo – 25 000 zł z przeznaczeniem dla OSP w Dobrym; 

2) Z działu – zakup sprzętu ratowniczego – 73 000 zł: 

a) Gmina Purda – 8 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Nowa Wieś, 

b) Gmina Zalewo – 10 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Zalewo, 

c) Gmina Mrągowo – 10 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Wyszembork, 

d) Gmina Dąbrówno – 10 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Elgnowo, 

e) Gmina Ostróda – 20 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Reszki, 

f) Gmina Orzysz – 15 000 zł  z przeznaczeniem dla OSP Okartowo; 

3) Z działu – budowa, rozbudowa, modernizacja remiz OSP – 402 000 zł: 

a) Gmina Gietrzwałd – 20 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Biesal, 

b) Gmina Biskupiec – 10 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Węgoj, 

c) Gmina Górowo Iławeckie – 10 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Kamińsk, 

d) Gmina Sorkwity – 10 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Warpuny, 

e) Gmina Miłomłyn – 15 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Liwa, 

f) Gmina Miłomłyn – 9 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Bynowo, 

g) Gmina Kowale Oleckie – 40 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Kowale Oleckie, 

h) Gmina Kozłowo – 10 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Krokowo, 

i) Gmina Bartoszyce – 20 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Łabędnik, 

j) Gmina Jonkowo – 20 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Jonkowo, 

k) Gmina Płoskinia – 15 000 zł z przeznaczeniem dla OSP w Długoborze, 

l) Gmina Barciany – 10 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Barciany, 

ł) Gmina Mikołajki – 25 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Mikołajki, 

m) Gmina Sępopol – 30 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Sępopol, 

n) Gmina Olsztynek – 40 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Olsztynek, 

o) Gmina Biała Piska – 15 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Kruszewo, 

p) Gmina Kolno – 30 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Lutry, OSP Kruzy, OSP Kolno, 

r) Gmina Dźwierzuty – 30 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Dźwierzuty, 

s) Gmina Szczytno – 20 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Płozy, 

t) Gmina Stawiguda –23 000 zł z przeznaczeniem dla OSP Pluski. 
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Radny Grzegorz Kierozalski zapytał, na co konkretnie przeznaczane jest 

dofinansowanie w kwocie w wysokości np. 20 tys. zł. 

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński odpowiedział, że np. na zakup samochodu przeznaczone zostało 25 tys. zł. 

 

Radny Grzegorz Kierozalski poprosił o informację ile kosztuje zakup samochodu. 

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński wyjaśnił, że zakup nowego samochodu to koszt ok. 800 tys. zł, natomiast  jeżeli 

chodzi o gminę Godkowo,  to ma to być zakup używanego samochód, którego koszt jest  

o wiele niższy.  

 

Radny Grzegorz Kierozalski zapytał co należy rozumieć przez modernizację 

Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński w nawiązaniu do powyższego pytania wyjaśnił, że np. w Jonkowie w ramach 

modernizacji planowane jest dokończenie remontu strażnicy.   

 

Radny Dariusz Rudnik zapytał, na co ma zostać przeznaczone dofinansowanie dla  

gminy Olsztynek. 

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński odpowiedział, że Gmina Olsztynek otrzymane dofinansowanie planuje przeznaczyć 

na  modernizację i rozbudowę strażnicy. Podkreślił, że przed udzielaniem dofinansowania 

organizowane są wyjazdy i konsultacje z Zarządem Wojewódzkiej Państwowej Straży 

Pożarnej.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

c. projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra 

Waszkiewicz poinformowała, że aktualizacja  zapisów w uchwale ma związek  

z planowanymi zmianami wprowadzanymi do  budżetu województwa. Dodała, że nie ma 

żadnej zmiany załączników i przedsięwzięć. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 4. 
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e. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra 

Waszkiewicz poinformowała, że w ramach powyższego projektu uchwały proponuje się m.in. 

zwiększenie planu dochodów i zwiększenie planu wydatków, zmiany w planie wydatków 

oraz zmiany kilku załączników do budżetu. Wyjaśniła, że z powodu rozdysponowania części 

wolnych środków zachodzi konieczność zmiany załącznika pn.  przychody i rozchody 

budżetu województwa. Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały i  omówiła zmiany 

związane ze zwiększeniem planu dochodów i planu wydatków.  Szczegółowo przedstawiła 

zmiany w planie wydatków związane z przeniesieniem środków między paragrafami  

w związku z dostosowaniem zapisów do bieżących potrzeb poszczególnych Departamentów 

Urzędu Marszałkowskiego i podległych jednostek. Następnie poinformowała, że 

zaproponowano rozdysponowanie części wolnych środków, stanowiących nadwyżkę środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym wynikających z rozliczeń wyemitowanych papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych z przeznaczeniem na dotacje celowe dla 

gmin na realizację zadań związanych z poprawą bezpieczeństwa publicznego  

w regionie z zakresu ochrony przeciwpożarowej oraz na opracowanie dokumentu 

strategicznego z zakresu energetyki, obejmującego diagnozę sytuacji w regionie oraz kierunki 

rozwoju. 

 

Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl zapytał, czy są jakieś pytania do projektu 

uchwały.  

 

Radny Grzegorz Kierozalski odniósł się do środków przeznaczonych na opracowanie 

dokumentu strategicznego z zakresu energetyki i zapytał, czy w poprzednich latach nie było 

opracowań z tego zakresu.  

 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński wyjaśnił, że opracowanie 

dokumentu strategicznego związane jest m.in. z kolejną perspektywą Regionalnego Programu 

Operacyjnego.  

 

Radny Grzegorz Kierozalski odniósł się do kwestii  dochodów majątkowych  

i zapytał z czego wynika ich wzrost w budżecie w kolejnych latach.   

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra 

Waszkiewicz wyjaśniła m.in., że pewne projekty związane są ze zwiększaniem dochodów 

własnych oraz z cyklem realizacji poszczególnych przedsięwzięć. Następnie poinformowała, 

że radny otrzyma szczegółową informację na kolejnym posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji poprosił, żeby na następną komisję, radny otrzymał 

informację.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 4. 
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5.Przyjęcie protokołu nr 7/2019 z 24 kwietnia 2019 r. oraz protokołu nr 8/2019  

z 30 kwietnia 2019 r.   

 

Za przyjęciem protokołu nr 7/2019 z 24 kwietnia 2019 r. głosowało 9 Członków 

Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 8/2019 z 30 kwietnia 2019 r. głosowało 9 Członków 

Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

6. Sprawy różne. 

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra 

Waszkiewicz powiedziała m.in. że zakres autopoprawek będzie omawiany na najbliższym 

posiedzeniu Zarządu i wówczas zostaną skierowane do zaopiniowania przez Komisję.  

Przedstawiła zakres autopoprawek do zmian w budżecie i do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej w ramach których  zmieniają się m.in. limity wydatków na realizację 

poszczególnych przedsięwzięć drogowych tj.  „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 538 na 

odcinku Marzęcice-Nowe Miasto Lubawskie” oraz „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 504 

Pogrodzie-Braniewo na odcinku Frombork-Braniewo”. Kolejno omówiła kwestię limitów 

wydatków w latach przyszłych. Następnie przeszła do omawiania zakresu autopoprawek  

w ramach których zaproponowano m.in. zmiany w planie dochodów oraz wydatków. 

Nadmieniła, że szereg zmian związanych ze zwiększeniem planu dochodów i planu 

wydatków dotyczy działu Transport w związku z udzieleniem pomocy finansowej dla 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przez Powiat Elbląski, Gminę Rybno i Gminę 

Miejską Nowe Miasto Lubawskie. Dodała, że zwiększa się również plan dochodów  

w związku z udzieleniem przez Zarząd Powiatu w Szczytnie Województwu Warmińsko-

Mazurskiemu pomocy finansowej w formie dotacji z przeznaczeniem na m.in. dotację 

podmiotową dla Muzeum Warmii i Mazur w Olsztynie, które za pośrednictwem Muzeum 

Mazurskiego w Szczytnie będzie realizować zadania. Kolejne ze zmian w planie dochodów 

mają związek z dotacją celową otrzymaną z budżetu państwa na realizację inwestycji  

i zakupów inwestycyjnych własnych samorządu województwa, zgodnie z decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego. Dodała, że środki pochodzą z rezerw celowych budżetu państwa na 

2019 rok i przeznaczone są m.in. na dofinansowanie budowy, przebudowy, remontu, 

utrzymania, ochrony i zarządzania drogami wojewódzkimi. Dodała również, że w ramach 

kolejnych zmian dokonuje się zmiany źródła finansowania wydatków, polegającej na 

zastąpieniu środków własnych środkami z dotacji z budżetu państwa na planowane zadania 

inwestycyjne. Szczegółowo omówiła  zmiany w planie wydatków związanych  

z przeniesieniem środków między paragrafami w związku z dostosowaniem zapisów do 

bieżących potrzeb poszczególnych Departamentów Urzędu Marszałkowskiego i podległych 

jednostek. Wśród proponowanych zmian wymieniła m.in. przeniesienie środków z planu 

finansowego Departamentu Administracji i Obsługi Urzędu do planu finansowego 

Departamentu Kultury i Edukacji z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji podmiotowych dla 

wojewódzkich instytucji kultury uczestniczących we współorganizacji uroczystych obchodów 

15-lecia wstąpienia Polski do Unii Europejskiej,  w tym dla Warmińsko-Mazurskiej 

Filharmonii im. Feliksa Nowowiejskiego w Olsztynie i dla Centrum Edukacji i Inicjatyw 

Kulturalnych w Olsztynie.   

 

Radny Grzegorz Kierozalski  zapytał m.in. o to, czy nie było już tej imprezy i dodał, 

że należałoby uwzględniać takie propozycje w planach budżetowych poszczególnych 

jednostek. 
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Zastępca Dyrektora Departamentu Finansów i Skarbu, p. Aleksandra 

Waszkiewicz wyjaśniła m.in., że przekazanie środków na  ten cel nastąpi po zaakceptowaniu 

proponowanych zmian. Następnie kontynuowała omawianie kolejnych propozycji  

i poinformowała, że w załączniku do uchwały pn. „Zadania inwestycyjne roczne i wieloletnie 

przewidziane do realizacji w 2019 roku” na wniosek  Zarządu Dróg Wojewódzkich dokonuje 

się korekt w ramach środków własnych w związku z realizowanymi zadaniami 

inwestycyjnymi.   

 

Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poinformował, że kolejne posiedzenie 

Komisji w celu zaopiniowania autopoprawek do projektów uchwał odbędzie się w dniu sesji 

Sejmiku, tj. 28 maja br. o godzinie 10:45.  

 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl zamknął 

posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów w dniu 22 maja 2019 roku. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

    Budżetu i Finansów 

 

 

                    Marek Chyl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

Sylwia Wiśniewska 

 


